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Θέμα: Προβλήματα στη λειτουργία του Κέντρου Υγείας Δεσκάτης

 Η διαχείριση της πανδημίας απαιτεί επαρκή στελέχωση των δημόσιων δομών υγείας της 
χώρας τόσο στα μεγάλα αστικά κέντρα όσο και στην Περιφέρεια όπως επανειλημμένα έχει 
τονίσει το Κίνημα Αλλαγής. Σημαντικό ρόλο στη θωράκιση της υγείας των πολιτών στις 
απομακρυσμένες περιοχές της χώρας διαδραματίζουν τα Κέντρα Υγείας μη αστικού τύπου τα 
οποία δυστυχώς παρουσιάζουν λειτουργικά προβλήματα λόγω υποστελέχωσης για την 
αντιμετώπιση της οποίας η κυβέρνηση δεν κάνει καμία ενέργεια.

Ένα τέτοιο παράδειγμα αποτελεί και το Κέντρο Υγείας Δεσκάτης, το οποίο παρουσιάζει 
τεράστιες ελλείψεις προσωπικού. ‘Όπως είναι γνωστό το Κέντρο Υγείας Δεσκάτης, από την 
έναρξη της λειτουργίας του, το 1986, μέχρι και σήμερα εξυπηρετεί όχι μόνο τους δημότες 
Δεσκάτης αλλά και τους κατοίκους της ευρύτερης περιοχής  και μαλιστα ακόμη και όσους 
κατοικούν σε ορισμένους οικισμούς όμορων Νομών.  Αυτό συμβαίνει γιατί τόσο ο Δήμος 
Δεσκάτης όσο και οι οικισμοί όμορων Νομών που εξυπηρετούνται από το εν λόγω Κέντρο Υγείας 
απέχουν πολλά χιλιόμετρα από όμορα μεγάλα αστικά κέντρα που έχουν Νοσοκομεία.

Παρά το γεγονός όμως ότι το Κέντρο Υγείας Δεσκάτης εξυπηρετεί περίπου 10.000 
κατοίκους τα τελευταία χρόνια αποδυναμώθηκε, ειδικά σε ιατρικό προσωπικό, με αποτέλεσμα να 
προκύπτουν πολλά προβλήματα στη λειτουργία του. 

Ενόψει της λειτουργίας του και ως εμβολιαστικό κέντρο και για να λειτουργήσει 
στοιχειωδώς το Κέντρο Υγείας Δεσκάτης χρειάζεται άμεσα να ενισχυθεί τουλάχιστον με 2 
γιατρούς γενικής ιατρικής 

Κατόπιν των ανωτέρω ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Είναι στις προθέσεις σας η άμεση προκήρυξη τουλάχιστον 2 θέσεων ιατρών γενικής 
ιατρικής για να μπορεί το Κέντρο Υγείας Δεσκάτης να λειτουργήσει στοιχειωδώς;

2. Σκοπεύετε να ενισχύσετε το Κέντρο Υγείας Δεσκάτης με επιπλέον μόνιμο 
ιατρονοσηλευτικό και διοικητικό προσωπικό και οδηγούς ασθενοφόρων;

3. Πότε θα ξεκινήσει η λειτουργία του Κέντρου Υγείας Δεσκάτης ως εμβολιαστικό κέντρο και 
πώς θα καλύψετε τις ανάγκες σε προσωπικό που προκύψουν λόγω του εμβολιασμού; 
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